



Tarikh Baru Penang Signature Gold & Jewellery Fair (PSG) 9-11 Oktober 2020

KUALA LUMPUR, 22 JULAI: Penang Signature Gold & Jewellery Fair (PSG) mengumumkan tarikh baharu pada 9-11 Oktober di Setia Spice Convention Center, Pulau Pinang.

Kami komited untuk mempersembahkan pameran emas yang berkualiti tinggi dalam norma baharu ini dengan mematuhi Prosedur Operasi Piawai (SOP) untuk memastikan persekitaran yang lebih selamat, aman dan lebih kondusif kepada peserta pameran dan pembeli untuk bisnes mereka dengan tarikh baharu pada Oktober 2020 ini.

“Dengan tarikh baharu, PSG 2020 akan menjadi satu-satunya pameran perdagangan emas Gold-Focus di kalendar Asia Tenggara pada tahun ini. Pameran PSG akan terus menaik taraf dan membawa platform yang komprehensif kepada peserta pameran dan pembeli untuk mendapat manfaat dari pameran PSG untuk mengembangkan bisnes mereka. Kami juga ingin menekankan di sini bahawa rejim keselamatan yang ketat akan dilaksanakan di pameran fizikal kami. Dengan kerjasama bersama Setia Spice Convention Center, PSG akan mematuhi panduan kesihatan, keselamatan, dan protokol pembersihan seperti standard kesihatan dan keselamatan yang telah dikuatkuasakan oleh kerajaan. Di samping itu, kami akan terus memantau situasi ini dengan teliti dan akan mengemas kini butiran penjadualan semula kepada peserta pameran dan pembeli. “kata Datuk Johnson Lim, Ketua Pegawai Eksekutif Elite Expo Sdn Bhd.

Kami ingin mengucapkan ribuan terima kasih atas sokongan, pemahaman dan kata-kata semangat anda. Perkara-perkara yang baik akan berlaku dan kita semua dapat mengatasi kesukaran ini jika kita bersatu sebagai satu komuniti. Oleh itu, kami menjangkakan dengan tarikh baharu PSG tahun ini akan terus menawarkan platform sumber sehenti untuk mewujudkan peluang yang akan mendorong perniagaan anda lebih jauh dan lebih pantas.

Maklumat tentang PSG

PSG mengumpulkan pengeluar emas tempatan dan antarabangsa untuk mempamerkan reka bentuk perhiasan emas, teknologi, mesin, peralatan dan alat terkini. PSG berfungsi sebagai 'Trading Window to ASEAN' yang menyediakan platform perdagangan yang strategik dan tulen untuk peniaga emas dan perhiasan bersama-sama dalam mengembangkan pasaran emas dan perhiasan dari seluruh dunia. PSG terus meraih penjualan yang tinggi, menjadikan pameran ini sebagai hab utama sumber, penjenamaan dan perdagangan di Asia Tenggara.

Untuk maklumat lebih lanjut, sila layari laman web kami www.elite.com.my/penanggold/ atau e-mel ke pr@elite.com.my.

Untuk pertanyaan lebih lanjut, sila hubungi Pihak PR & Komunikasi: Tel: (603) - 5891 1157 (samb. 119) E-mel: pr@elite.com.my atau laman web: www.elite.com.my/penanggold/